
Notice - Electricity & Water Supply Suspension  
暫停電力及供水通告

設施管理處
Facilities Management Office

Residential & Amenities Complex - WR2 Periodic Test for Fixed Electrical Installations
宿舍文康大樓定期固定電力裝置檢測事宜

In order to facilitate the WR2 periodic test for fixed electrical installations, the electricity and water supply of Residential & Amenities
Complex- will be temporarily suspended. Staff of the contractor will enter the relevant units and common areas to carry out the system testing.
They have been instructed to carry work permits for identification purpose. For details, please refer to the following schedule:

為配合政府規定之固定電力裝置檢測，宿舍文康大樓將於下列時間暫停電力、食水及沖廁水之供應。承辦商員工將進入相關單位及
於公眾地方進行系統測試。相關員工將配帶工作證以茲識別。有關詳情，請參閱以下資料:

查詢電話 For enquiry please contact : 2804 8566  

Affected Location 受影響地點及範圍Time 時間Date日期

‐ Electricity supply for all areas of the Residential & Amenities Complex 
宿舍文康大樓之電力供應

‐ Fresh and flush water supply 食水及沖廁水供應
‐ Lift service 升降機運作
‐ Internet and broadband services 網路及寬頻服務
‐ All other electricity‐related services 所有其他電力相關服務

09:30‐17:00 24‐6‐2025 (二)

We would like to advise residents of the following:

Residents who have installed any temperature‐sensitive equipment, medical equipment or system are advised to take necessary precautionary measures.
如貴戶設有電腦系統，醫療器材等,，請預先採取預防措施，以防止任何器材受損或資料流失。

If residents have installed any refrigerating equipment, please keep food and vegetables separately to avoid rotting.
如有冷凍裝置，請先自行處理冷藏食物，避免食物變壞。


